

《单词百科:normalization是什么意思?normalization怎么发音?normalization的解释和用法》

英语单词normalization是什么意思?normalization怎么读?normalization怎么发音?英语巴士为您整理了normalization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



normalization怎么读

normalization的读音:[n m la ze n]

normalization的意思

1、n.正常化;标准化;正态化;

normalization的相关词组

1、normalization of relations 人际关系的正常化

normalization的近义词

- 1、 control vt. 控制;管理;限制;支配;
- 2、 normalisation 正常化;
- 3、 regularization n.规则化 , 调整;正规化;重整化;
- 4、 regulation n.管理;控制;规章;规则;
- 5、 stabilization n.稳定性;稳定化;安定面;

normalization的双语例句

1、 The grammar specified in this section applies to the attribute value after XML 1.0 normalization.

本节中描述的语法适用于xml1.0标准之后的属性值.

2、 This helps in the oxygenation of impure blood and the normalization of the colon.

它将有助于提高血液中的含氧量和使肠管恢复正常.

3、 Quiz 3: Data Normalization and Transactions.

3测验 3: 数据的规范化和交易.

4、 This method made use of hydrogen flame ionization detector (FID) and counted by area normalization method.

该方法采用氢火焰 离子化 检测器,并用面积归一化法进行计算.

5、 Results The contents of logan in and morroniside 98 % by normalization method of HPLC.

结果所得马钱苷和莫诺苷用归一化法98%.

6、 The visit signalled the normalization of relations between the two countries.

这次访问显示两国关系已经正常化。

7、 Our normalization is such that the curves in Fig. 3 can be regarded as probability distributions.

我们的标准化处理使得图3中的曲线可以被看作概率分布曲线。

8、 A new normalization method towards instruction substitution that was a commonly used metamorphism approach was proposed.

针对等价指令替换常用变形技术提出了相应的归一化方法。

9、 The method use FID and count by area normalization method.

该方法采用氢火焰离子化检测器(FID),并用面积归一化法进行计算。

10、 Modular fixture is composed of standard parts with different shape, normalization and dimension.

组合夹具由不同形状、不同规格尺寸的标准元件组装而成。

11、 But development towards normalization is still the main trend of the relationship.

中美经贸关系又合作又摩擦的基本态势仍将继续,但向正常化方向发展仍是其主流。

12、 Methods: The amount of the components from the essential components were determined by area normalization method.

方法用归一化法测定各组分的质质量分数,并用GC-MS法对其化学成分进行鉴定。

13、 Measures are being taken to promote the normalization of relation between the two countries.

他们正采取措施以促进两国关系的正常化。

14、 The interruptive normalization process for producing casting steel is studied.

对铸钢中断正火热处理工艺进行了研究。

15、 The relative contents in percentage were calculated with Area Normalization Method.

面积归一化法计算相对含量。

16、 The two governments were close to normalizing relations...

两国政府即将恢复正常邦交。

17、 Having been established for over ten years, we become a scope enterprise of normalization and specialization.

创办十多年来, 已成为正规化、专业化的规模企业.

18、 The visit signalled the normalization of relations between the two countries.

这次 访问显示 两国关系已经正常化.

以上是英语巴士为您整理的normalization怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于normalization的用法、normalization的释义、normalization的相关详情请点击：<https://enbs.cn/normalization>

